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PROTOKÓŁ NR 118/2017 ZARZĄDU POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO 

BO.Bz.0022.13.2017 

PROTOKÓŁ NR  118/2017 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 24 marca 2017 r.  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Przyjęcie proponowanego porządku posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty  

z wykonania uchwał Rady Powiatu podjętych na XX i XXI sesji. 

5.2. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty z działalności 

Zarządu Powiatu za okres między XX a XXII sesją Rady Powiatu. 

5.3. Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XIX/259/2016 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 16 grudnia 2016 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2017. 

5.4. Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XIX/260/2016 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 16 grudnia 2016 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2017 – 2034. 

5.5. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania planu 

finansowego, w tym inwestycyjnego za rok 2016 Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

b) Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania planu 

finansowego, w tym inwestycyjnego za rok 2016 Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

5.6. Wniosek do Przewodniczącej Rady Powiatu o wprowadzenie projektów uchwał pod obrady 

XXII sesji Rady Powiatu. 

5.7. Protokół z postępowania o udzielenie zamówienia o wartości do 30.000 euro na „Modernizację 

szczegółowej osnowy wysokościowej dla obszaru powiatu aleksandrowskiego (etap III) oraz 

umowa z wykonawcą – zajęcie stanowiska. 

5.8. Stanowisko Burmistrza Aleksandrowa Kujawskiego w sprawie zainstalowania mobilnego 

punktu pomiaru jakości powietrza i wprowadzenia na terenie miasta stałego systemu 

monitorowania – zajęcie stanowiska. 

5.9. Umowa z Fundacją Rozwoju Kultury Fizycznej z siedzibą w Pucku o przyznanie 

dofinansowania w ramach projektu Lokalny Animator Sportu. 

5.10. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego za rok 2016. 

5.11. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie rozstrzygnięcia otwartych konkursów ofert  

na wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań Powiatu Aleksandrowskiego  

w 2017 roku przez organizacje pozarządowe oraz inne podmioty prowadzące działalność 

pożytku publicznego. 

5.12. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zwolnienia dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku ze stosunku pracy – umowy  

na zastępstwo. 
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6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu.  

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pan Dariusz Wochna Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego. Witam  Wicestarostę Aleksandrowskiego pana Wojciecha Marjańskiego, 

członka Zarządu Powiatu pana Lotfi Mansoura,  Skarbnika Powiatu panią Dorotę Sobierajską  

i Sekretarza Powiatu pana Piotra Marciniaka. 

Posiedzenie Zarządu Powiatu zostało otwarte o godzinie 10:00. 

 

 

Ad. 2. 

Pan Dariusz Wochna – stwierdzam quorum. W posiedzeniu, uczestniczy trzech członków Zarządu 

Powiatu. Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pan Dariusz Wochna – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 117/2017 posiedzenia Zarządu 

Powiatu z dnia 17 marca 2017r. 

Czy są uwagi, propozycje zmian, czy uzupełnień do przedłożonego protokołu nr 117/2017  

posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 17 marca 2017r.? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez 

czytania. Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 117/2017 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 17 marca 2017r. 

 

 

Ad 4. 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Proponuję rozszerzyć o punkt: 

5.11. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie rozstrzygnięcia otwartych konkursów ofert  

na wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań Powiatu Aleksandrowskiego  

w 2017 roku przez organizacje pozarządowe oraz inne podmioty prowadzące działalność 

pożytku publicznego. 

5.12. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zwolnienia dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku ze stosunku pracy – umowy  

na zastępstwo. 

Czy są inne wnioski o zmianę porządku? Nie widzę. 

Kto jest za rozszerzeniem porządku zgodnie z moim wnioskiem o pkt 5.11. i 5.12.? Dziękuję. 
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Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

Pan Dariusz Wochna – kto jest za przyjęciem całego porządku po zmianach? 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.1. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty  

z wykonania uchwał Rady Powiatu podjętych na XX i XXI sesji. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.1. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie  

w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu podjętych na XX  

i XXI sesji. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zaakceptować projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu podjętych 

na XX i XXI sesji i wnieść pod obrady Rady Powiatu. Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie w sprawie przyjęcia 

sprawozdania Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu podjętych na XX i XXI sesji i postanowił 

wnieść pod obrady Rady Powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty  

z wykonania uchwał Rady Powiatu podjętych na XX i XXI sesji, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty  

z działalności Zarządu Powiatu za okres między XX a XXII sesją Rady Powiatu. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.2. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

przyjęcia sprawozdania Starosty z działalności Zarządu Powiatu za okres między XX a XXII sesją 

Rady Powiatu. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty z działalności Zarządu Powiatu za okres między XX  

a XXII sesją Rady Powiatu i po uzupełnieniu sprawozdania o decyzje Zarządu Powiatu z dnia  

dzisiejszego wnieść pod obrady Rady Powiatu. Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania 

Starosty z działalności Zarządu Powiatu za okres między XX a XXII sesją Rady Powiatu i po 

uzupełnieniu sprawozdania o decyzje Zarządu Powiatu z dnia 24 marca 2017r. postanowił wnieść 

pod obrady Rady Powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty z działalności Zarządu 

Powiatu za okres między XX a XXII sesją Rady Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XIX/259/2016 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 16 grudnia 2016 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2017. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.3. Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej 

uchwałę Nr XIX/259/2016 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 16 grudnia 2016 roku  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2017. 

Proszę panią Skarbnik o przedstawienie projektu uchwały Rady Powiatu. 

 

Pani Dorota Sobierajska - w związku z otrzymaniem z Ministerstwa Rozwoju i Finansów 

informacji o ostatecznych kwotach subwencji oraz otrzymanymi dotacjami i rozliczeniem 

wykonania roku 2016 proponuję, żeby Zarząd Powiatu wystąpił do Rady Powiatu o dokonanie 

zmian w budżecie powiatu na rok 2017 w następujący sposób.  

Dochody – ogółem zwiększenie o kwotę 342.018,00 zł w tym: 

1) Dz. 758 Różne rozliczenia rozdz. 75801 §2920 zmniejszenie subwencji oświatowej o kwotę  

– 135.357 zł. Zmniejszenia dokonano na podstawie informacji uzyskanej z Ministerstwa 

Rozwoju i Finansów. Zmniejszeniu uległa część oświatowa subwencji ogólnej. 

2) Dz. 853 Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej rozdz. 85333 §2690 zwiększono  

o kwotę 10 zł środki na wynagrodzenia doradców zawodowych zatrudnionych w Powiatowym 

Urzędzie Pracy.  

3) Dz. 600 Transport i łączność rozdz. 60014 §6430 zwiększenie o kwotę 476.226 zł. Środki 

otrzymano na dofinansowanie zadania „Przebudowa drogi Nr 2603C Ciechocinek – Siutkowo  

na odcinku ul Ciechocińskiej w Nieszawie na odcinku od 6+635 do 7+633” realizowanego  

w ramach programu wieloletniego pn. „Program rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury 

drogowej na lata 2016-2019” – rez. cel. poz. 70 ustawy budżetowej na rok 2017. 

4) Dz. 853 Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej rozdz. 85333  §2057 zwiększenie  

o 968 zł i  §2059 zwiększenie o kwotę 171 zł. Powyższe zmiany wynikają ze zmian w projekcie 

RPO WKP „Stacja Aleksandrów Kujawski”.  

Wydatki – ogółem zwiększenie o kwotę 1.060.604,00 zł. Po stronie wydatkowej dokonano 

zwiększenia odpowiednio o kwotę otrzymanych dotacji. Zabezpieczono również kwoty niezbędne 

na realizację zadań powiatu wynikające ze zgłoszonych w tym zakresie potrzeb i tak: 
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1) Uzupełniono środki PUP o kwotę 3.486 zł w związku ze zwiększonym w 2017 r. odpisem na 

ZFŚS; 

2) Zabezpieczono środki w wysokości 62.393 zł stanowiące udział własny przy ubieganiu się  

o dofinansowanie ze środków PFRON zadania związanego z remontem sanitariatów w ZS Nr 2 

w Aleksandrowie Kujawskim. Sanitariaty zostaną przystosowane na potrzeby uczniów 

niepełnosprawnych. 

3) Zabezpieczono środki w wysokości 95.000 zł na prace związane z oczyszczeniem stawu  

w Zespole Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim. 

4) Zabezpieczono kwotę w wysokości 14.500 zł stanowiącą wkład własny do realizacji projektu 

„Jesteśmy – 2” w ramach programu Ministra Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej. 

5) 1.800 zł. przeznaczono na udzielenie pomocy w ramach funduszu zdrowotnego dla pracowników 

oświaty Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim. 

6) Zwiększono o kwotę 5.000 zł środki zabezpieczone w budżecie na wydatki w zakresie kultury. 

7) Środki wynikające z rozliczeń dotacji dla niepublicznych jednostek oświatowych w wysokości 

7.000 zł przeznaczono na zwiększenie wydatków związanych z promocją powiatu. 

8) Uzupełniono o kwotę 10.000 zł. środki związane z gospodarką mieniem powiatu. 

9) Uzupełniono o kwotę 232.874 plan finansowy Starostwa Powiatowego. Środki z przeznaczeniem 

na: 

- zwiększenie funduszu płac w związku z koniecznością wypłaty nieplanowanych odpraw 

emerytalnych – 100.000 zł; 

- korekta funduszu socjalnego – 8.874 zł; 

- uzupełnienie środków związanych z remontem pomieszczeń Starostwa Powiatowego –  

104.000 zł; 

- zabezpieczenie środków na szkolenia 20.000 zł. 

10) W związku ze zwiększeniem powierzchni lasów objętych nadzorem przez Nadleśnictwo 

Włocławek w 2017 r. koniecznym jest dokonanie o 1.000 zł. zwiększenia środków 

przeznaczonych na wypłatę dotacji dla Nadleśnictwa. 

11) Zwiększono o 100 zł udział własny przy realizacji projektu „Rodzina w Centrum”. 

12) W związku ze złożeniem wniosku o dofinansowanie ze środków RPO, oraz ostatecznymi 

kosztorysami koniecznym jest uzupełnienie udziału własnego o kwoty: 

- 99.391 zł. – zadanie „Adaptacja budynków Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim 

przy ulicy Sikorskiego 3 i przebudowa budynku (warsztaty II) w Aleksandrowie Kujawskim 

przy ulicy Sikorskiego 2 na pracownie kształcenia praktycznego”. 

- 30.696 zł – zadanie „Przebudowa obiektu na Centrum Dydaktyczne przy ZS Nr 1  

w Aleksandrowie Kujawskim z przeznaczeniem na pracownie kształcenia praktycznego”. 

13) Zabezpieczenie w budżecie w formie dotacji kwoty w wysokości 7.000 zł. z przeznaczeniem  

na dofinansowanie zakupu samochodu dla potrzeb KP Policji w Aleksandrowie Kujawskim. 

14) 20.000 zł z przeznaczeniem na modernizację parkingu za budynkiem Starostwa Powiatowego  

w Aleksandrowie Kujawskim. 

15) Wprowadzenie do zadań inwestycyjnych pozycji związanej z zakupem samochodu dla potrzeb 

DPS w Zakrzewie – zapewnienie udziału własnego w wysokości 55.000 zł. Środki zabezpiecza 

się w wyniku przesunięć kwot pomiędzy paragrafami wydatków. Zakup dofinansowany będzie 

ze środków PFRON.  
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16) Dokonano również aktualizacji w zakresie zmiany zadania inwestycyjnego z: „Przebudowa 

drogi powiatowej Nr 2605C Stara Wieś-Nieszawa o długości 5,537 km od km 2+072 do km 

7+609” na: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2605C Stara Wieś-Nieszawa od km 2+072 do km 

3+905 i od km 4+138 do km 7+544”. Zmienił się kilometraż. 

Uwzględniono także wnioski kierowników jednostek organizacyjnych powiatu o dokonanie 

przesunięć pomiędzy paragrafami wydatków w planach finansowych. 

Po uwzględnieniu tych zmian deficyt budżetu wyniesie 718.586 zł. Na jego pokrycie proponuje się 

wolne środki z lat ubiegłych powstałe w wyniku rozliczeń zaciągniętych kredytów i pożyczek.  

Wprowadzony został zapis do uchwały budżetowej w związku z centralizacją VAT-u. Stanowi on, 

że  uzyskane przez jednostki budżetowe zwroty wydatków dokonanych w tym samym roku 

budżetowym mogą być przyjmowane na rachunki bieżące wydatków i stanowią wznowienie 

wydatków w tym samym roku budżetowym.  Ten zapis umożliwi to, że jeżeli otrzyma któraś  

z naszych jednostek refundację wydatków bądź zwrot VAT-u w wyniku rozliczenia możemy sobie 

pomniejszyć wydatki tego roku, o tę kwotę, którą otrzymamy. Na dzień dzisiejszy sytuacja wygląda 

w ten sposób, że ustawodawca uregulował kwestie dotyczące administracji rządowej, a nie odniósł 

się do administracji samorządowej. W tej chwili mam dwie sprzeczne informacje. Na pytanie,  

w jaki sposób mamy zwrot VAT-u ujmować, pan Minister Finansów odpisał nam w piśmie, że to są 

decyzje organu stanowiącego i przez unormowania zawarte w uchwale budżetowej możemy takie 

rzeczy robić.  Opierając się na tych wyjaśnieniach taki zapis wprowadziłam w uchwale budżetowej. 

Natomiast mam jeszcze drugą opinię z Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach podpartą 

opinią radcy prawnego, który twierdzi, że nie są to kompetencje organu stanowiącego tylko należy 

to uregulować w polityce rachunkowości. Ponieważ na dzień dzisiejszy są dwie opinie 

wykluczające się, a musi być jakaś podstawa prawna do tego, żebyśmy mogli zwrot VAT-u 

rozliczać, umieściłam stosowny zapis w zarówno w polityce rachunkowości jak i w uchwale 

budżetowej.  

Przy tej uchwale dokonano rozliczenia środków ubiegłorocznych, czyli nadwyżek, które powstały  

i wolnych środków. Wolne środki zwiększyły się o kwotę zaciągniętej pożyczki. Ponieważ 

wykonanie budżetu okazało się z nadwyżką, a nie z deficytem to zaciągnięta pożyczka weszła  

w wolne środki. Po przeznaczeniu kwot na pokrycie deficytu budżetowego i zabezpieczeniu 

środków na spłatę rat kredytów przypadających do spłaty w 2017 roku, pozostała kwota została 

umieszczona na lokatach. Po zabezpieczeniu spłat w kolejnych latach pozostają jeszcze pieniądze 

do wprowadzenia ewentualnie nowych zadań inwestycyjnych. 

 

Pan Dariusz Wochna – czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zaakceptować projekt 

uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XIX/259/2016 Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

z dnia 16 grudnia 2016 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 

2017 i wnieść pod obrady Rady Powiatu. Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę  

Nr XIX/259/2016 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 16 grudnia 2016 roku  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2017 i postanowił wnieść pod 

obrady Rady Powiatu. 
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Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XIX/259/2016 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 16 grudnia 2016 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2017, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XIX/260/2016 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 16 grudnia 2016 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2017 – 2034. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.4. Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej 

uchwałę Nr XIX/260/2016 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 16 grudnia 2016 roku  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2017 

– 2034. 

Proszę panią Skarbnik o przedstawienie projektu uchwały Rady Powiatu. 

 

Pani Dorota Sobierajska - w związku z przedstawieniem projektu uchwały zmieniającej budżet 

koniecznym jest dokonanie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-2034 

dostosowując ją do wielkości wynikającej z dokonanych zmian w budżecie. 

 

Pan Dariusz Wochna – czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zaakceptować projekt 

uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XIX/260/2016 Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

z dnia 16 grudnia 2016 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2017 – 2034 i wnieść pod obrady Rady Powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę  

Nr XIX/260/2016 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 16 grudnia 2016 roku w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2017 – 2034         

i postanowił wnieść pod obrady Rady Powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XIX/260/2016 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 16 grudnia 2016 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2017 – 2034, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.5. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania 

planu finansowego, w tym inwestycyjnego za rok 2016 Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

b) Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania planu 

finansowego, w tym inwestycyjnego za rok 2016 Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.5. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania planu finansowego, w tym inwestycyjnego za rok 

2016 Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

Zgodnie z przepisami ustawy o finansach publicznych, Dyrektor Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku przedstawił Zarządowi Powiatu roczne 

sprawozdanie z wykonania planu finansowego, w tym inwestycyjnego za rok 2016. Sprawozdanie 

wpłynęło w terminie tj. 27 lutego br. Zarząd Powiatu na posiedzeniu w dniu 8 marca 2017r., 

zapoznał się z tym sprawozdaniem i po wysłuchaniu wyjaśnień Dyrektora SP ZL-O w Raciążku  

i Głównej Księgowej postanowił wystąpić do pani Dyrektor o przedłożenie wyjaśnień na piśmie.  

Te wyjaśnienia zostały przedłożone, Zarząd Powiatu zapoznał się z nimi 17 marca br. i postanowił 

wystąpić do pani Dyrektor o przedłożenie sprawozdania uwzględniającego złożone wyjaśnienia. 

Dnia 22 marca br. wpłynęło sprawozdanie z wykonania planu finansowego SP ZL-O za 2016 rok, 

które w części opisowej uwzględnia przedłożone przez Dyrektora wyjaśnienia.  

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z wykonania planu finansowego, w tym inwestycyjnego za rok 2016 Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarządu Powiatu, podjął uchwałę w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania planu 

finansowego, w tym inwestycyjnego za rok 2016 Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.5. b) Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

przyjęcia sprawozdania z wykonania planu finansowego, w tym inwestycyjnego za rok 2016 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

Zgodnie z art. 267 ust. 1 pkt 2 ustawy o finansach publicznych Zarząd Powiatu przedstawia 

organowi stanowiącemu jednostki samorządu terytorialnego czyli Radzie Powiatu sprawozdanie  

z wykonania planu finansowego, w tym inwestycyjnego za rok 2016 Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku w terminie do 31 marca br. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zaakceptować projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania planu finansowego, w tym inwestycyjnego za rok 

2016 Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku i wnieść pod 

obrady Rady Powiatu. Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z wykonania planu finansowego, w tym inwestycyjnego za rok 2016 Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku i postanowił wnieść pod obrady Rady Powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 23 marca 2017r. znak: 

PS.8023.3.2.2017 wraz z: 

- projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania planu 

finansowego, w tym inwestycyjnego za rok 2016 Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku, 

- projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania planu 

finansowego, w tym inwestycyjnego za rok 2016 Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.6. Wniosek do Przewodniczącej Rady Powiatu o wprowadzenie projektów uchwał pod 

obrady XXII sesji Rady Powiatu. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.6. Wniosek do Przewodniczącej Rady Powiatu 

o wprowadzenie projektów uchwał pod obrady XXII sesji Rady Powiatu. 

Proponuję wystąpić z wnioskiem do Przewodniczącej Rady Powiatu o wprowadzenie następujących 

projektów uchwał pod obrady XXII sesji Rady Powiatu: 

1) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty  

z wykonania uchwał Rady Powiatu podjętych na XX i XXI sesji, 

2) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty z działalności 

Zarządu Powiatu za okres między XX a XXII sesją Rady Powiatu, 

3) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia informacji o stanie bezpieczeństwa  

i porządku publicznego na terenie Powiatu Aleksandrowskiego oraz sprawozdania  

z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Aleksandrowie Kujawskim w 2016 roku, 

4) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia informacji o stanie ochrony 

przeciwpożarowej Powiatu Aleksandrowskiego za 2016 rok, 

5) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia informacji o stanie bezpieczeństwa 

sanitarnego Powiatu Aleksandrowskiego za 2016 rok, 

6) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia informacji Powiatowego Lekarza 

Weterynarii w Aleksandrowie Kujawskim o realizacji zadań Inspekcji Weterynaryjnej oraz 

stanie bezpieczeństwa sanitarno-weterynaryjnego na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w roku 

2016, 

7) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia informacji o stanie bezrobocia oraz 

stosowanych formach przeciwdziałania bezrobociu i łagodzenia jego skutków na lokalnym 

rynku pracy w 2016 roku, 
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8) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim za 2016 rok oraz wykazu potrzeb  

w zakresie pomocy społecznej w 2017 roku, 

9) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

położonej w mieście Ciechocinek przy ulicy Armii Krajowej oznaczonej w ewidencji nr 1158/22 

o pow. 0,0538ha, stanowiącej własność Powiatu Aleksandrowskiego, 

10) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych  

i specjalnych do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe oraz 

ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych na okres od dnia 1 września 2017 roku 

do 31 sierpnia 2019 roku, 

11) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej  

i społecznej osób niepełnosprawnych, na realizacje których przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2017 roku, 

12) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie 

Powiatu Aleksandrowskiego, usytuowanych przy drogach powiatowych oraz określenia 

warunków i zasad korzystania z tych przystanków, 

13) projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XIX/259/2016 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 16 grudnia 2016 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2017, 

14) projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XIX/260/2016 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 16 grudnia 2016 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2017 – 2034, 

15) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania planu 

finansowego, w tym inwestycyjnego za rok 2016 Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

 Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił wystąpić z wnioskiem do Przewodniczącej Rady Powiatu  

o wprowadzenie niżej wymienionych projektów uchwał pod obrady XXII sesji Rady Powiatu: 

1) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty  

z wykonania uchwał Rady Powiatu podjętych na XX i XXI sesji, 

2) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty z działalności 

Zarządu Powiatu za okres między XX a XXII sesją Rady Powiatu, 

3) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia informacji o stanie bezpieczeństwa  

i porządku publicznego na terenie Powiatu Aleksandrowskiego oraz sprawozdania  

z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Aleksandrowie Kujawskim w 2016 roku, 

4) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia informacji o stanie ochrony 

przeciwpożarowej Powiatu Aleksandrowskiego za 2016 rok, 

5) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia informacji o stanie bezpieczeństwa 

sanitarnego Powiatu Aleksandrowskiego za 2016 rok, 

6) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia informacji Powiatowego Lekarza 

Weterynarii w Aleksandrowie Kujawskim o realizacji zadań Inspekcji Weterynaryjnej oraz stanie 

bezpieczeństwa sanitarno-weterynaryjnego na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w roku 2016, 
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7) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia informacji o stanie bezrobocia oraz 

stosowanych formach przeciwdziałania bezrobociu i łagodzenia jego skutków na lokalnym rynku 

pracy w 2016 roku, 

8) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim za 2016 rok oraz wykazu potrzeb  

w zakresie pomocy społecznej w 2017 roku, 

9) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

położonej w mieście Ciechocinek przy ulicy Armii Krajowej oznaczonej w ewidencji nr 1158/22  

o pow. 0,0538ha, stanowiącej własność Powiatu Aleksandrowskiego, 

10) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych  

i specjalnych do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe oraz 

ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych na okres od dnia 1 września 2017 roku 

do 31 sierpnia 2019 roku, 

11) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej  

i społecznej osób niepełnosprawnych, na realizacje których przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2017 roku, 

12) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie 

Powiatu Aleksandrowskiego, usytuowanych przy drogach powiatowych oraz określenia 

warunków i zasad korzystania z tych przystanków, 

13) projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XIX/259/2016 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 16 grudnia 2016 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2017, 

14) projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XIX/260/2016 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 16 grudnia 2016 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2017 – 2034, 

15) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania planu 

finansowego, w tym inwestycyjnego za rok 2016 Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo 

– Opiekuńczego w Raciążku. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Wniosek do Przewodniczącej Rady Powiatu o wprowadzenie projektów uchwał pod obrady XXII 

sesji Rady Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.7. Protokół z postępowania o udzielenie zamówienia o wartości do 30.000 euro na 

„Modernizację szczegółowej osnowy wysokościowej dla obszaru powiatu 

aleksandrowskiego (etap III) oraz umowa z wykonawcą – zajęcie stanowiska. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.7. Protokół z postępowania o udzielenie 

zamówienia o wartości do 30.000 euro na „Modernizację szczegółowej osnowy wysokościowej dla 

obszaru powiatu aleksandrowskiego (etap III) oraz umowa z wykonawcą. 
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W przeprowadzonym postępowaniu za najkorzystniejszą uznano ofertę wykonawcy Usługi 

Geodezyjne Andrzej Kudłacik Wrocław z ceną brutto 74.292zł.  

Proponuję zatwierdzić protokół z postępowania o udzielenie zamówienia o wartości do 30.000 euro 

na „Modernizację szczegółowej osnowy wysokościowej dla obszaru powiatu aleksandrowskiego 

(etap III) i zawrzeć umowę z Andrzejem Kudłacikiem prowadzącym działalność gospodarczą pod 

nazwą Usługi Geodezyjne Andrzej Kudłacik ul. Kniaziewicza 22/2 50-455 Wrocław z ceną brutto 

74.292zł. Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zatwierdził protokół z postępowania o udzielenie zamówienia o wartości do 30.000 

euro na „Modernizację szczegółowej osnowy wysokościowej dla obszaru powiatu 

aleksandrowskiego (etap III) i postanowił zawrzeć umowę z Andrzejem Kudłacikiem prowadzącym 

działalność gospodarczą pod nazwą Usługi Geodezyjne Andrzej Kudłacik ul. Kniaziewicza 22/2 50-

455 Wrocław z ceną brutto 74.292zł. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 17 marca 2017r. znak: 

Rz.272.2.7.2017 wraz z protokołem z postępowania o udzielenie zamówienia o wartości do 30.000 

euro na „Modernizację szczegółowej osnowy wysokościowej dla obszaru powiatu 

aleksandrowskiego (etap III) oraz projektem umowy z wykonawcą, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.8. Stanowisko Burmistrza Aleksandrowa Kujawskiego w sprawie zainstalowania 

mobilnego punktu pomiaru jakości powietrza i wprowadzenia na terenie miasta stałego 

systemu monitorowania – zajęcie stanowiska. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.8. Stanowisko Burmistrza Aleksandrowa 

Kujawskiego w sprawie zainstalowania mobilnego punktu pomiaru jakości powietrza  

i wprowadzenia na terenie miasta stałego systemu monitorowania. 

Zarząd Powiatu na posiedzeniu w dniu 23 lutego 2017r. przyjął do realizacji wniosek Komisji 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu z dnia 21 lutego 2017r. dot. współpracy Zarządu 

Powiatu z Miastem Aleksandrów Kujawski w zakresie mobilnego punktu pomiaru jakości 

powietrza i przeprowadzenia pomiarów czystości powietrza w Aleksandrowie Kujawskim  

i wystąpił do Burmistrza Aleksandrowa Kujawskiego z zapytaniem, czy planuje zakup mobilnego 

urządzenia do pomiaru czystości powietrza i wprowadzenie na terenie miasta systemu stałego 

monitorowania. W odpowiedzi, Burmistrz Aleksandrowa Kujawskiego poinformował, że  

w najbliższym czasie nie planuje zakupu mobilnego urządzenia do pomiaru czystości powietrza  

i wprowadzenia na terenie miasta systemu stałego monitorowania. Myśmy sugerowali, że jeżeli pan 

Burmistrz będzie deklarował, że zakupi to urządzenie wówczas rozważymy partycypację w zakupie 

tego sprzętu. 
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Pan Wojciech Marjański – na wczorajszym posiedzeniu Komisji wniosek ten został 

doprecyzowany, że nie chodziło o zakup urządzenia tylko o zakup usługi pomiaru. 

 

Pan Dariusz Wochna – byłyby to jednorazowe pomiary. Poza tym mając wiedzę, że normy zostały 

przekroczone należałoby podjąć działania, żeby zapobiegać zanieczyszczeniom powietrza. 

Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się ze stanowiskiem Burmistrza 

Aleksandrowa Kujawskiego w sprawie zainstalowania mobilnego punktu pomiaru jakości 

powietrza i wprowadzenia na terenie miasta stałego systemu monitorowania i postanowił przekazać 

je Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu. Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się ze stanowiskiem Burmistrza Aleksandrowa Kujawskiego  

w sprawie zainstalowania mobilnego punktu pomiaru jakości powietrza i wprowadzenia  

na terenie miasta stałego systemu monitorowania i postanowił przekazać je Komisji Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska Rady Powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 13 marca 2017r. 

znak: GN.Gś.6223.1.3.2017 wraz z pismem Burmistrza Aleksandrowa Kujawskiego z dnia 8 marca 

2017r. znak: GR.6221.3.2017 w sprawie zainstalowania mobilnego punktu pomiaru jakości 

powietrza i wprowadzenia na terenie miasta stałego systemu monitorowania, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.9. Umowa z Fundacją Rozwoju Kultury Fizycznej z siedzibą w Pucku o przyznanie 

dofinansowania w ramach projektu Lokalny Animator Sportu. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.9. Umowa z Fundacją Rozwoju Kultury 

Fizycznej z siedzibą w Pucku o przyznanie dofinansowania w ramach projektu Lokalny Animator 

Sportu. 

Wydział Polityki Społecznej i promocji Powiatu przedkłada projekt umowy o przyznanie 

dofinansowania w ramach projektu Lokalny Animator Sportu. W dniu 23 lutego 2017r. został 

złożony wniosek rekrutacyjny do udziału w projekcie Lokalny Animator Sportu. Uzyskał on 

pozytywną ocenę formalną i merytoryczną i został zakwalifikowany do programu. Podmioty 

zatrudniające animatorów na zakwalifikowanych do programu orlikach otrzymają do ich pracy 

dofinansowanie ze środków programu „Sport Wszystkich Dzieci” w wysokości 1.100zł miesięcznie 

na orlika przez cały okres funkcjonowania programu tj. od 1 marca 2017r. do 30 listopada 2017r.  

Szczegółowe warunki realizacji tego zadania określone zostały w decyzji Ministra Sportu  

i Turystyki z dnia 20 stycznia 2017r.  

Na animatorów sportu na orliku przy Zespole Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 

zarekomendowano pana Jakuba Pietrykowskiego i pana Michała Łuczyńskiego nauczycieli 

wychowania fizycznego, dotychczasowych animatorów zatrudnionych na tym orliku. 
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Umowy z animatorami z ramienia Powiatu Aleksandrowskiego zawarte zostaną przez Dyrektora 

Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim.  

W związku z pozytywnym rozpatrzeniem wniosku przez Operatora Wojewódzkiego zasadnym jest 

zawarcie umowy o przyznaniu dofinansowania w ramach projektu Lokalny Animator Sportu 

określającej zasady wykorzystania przyznanego dofinansowania. 

Czy są pytania? 

 

Pani Dorota Sobierajska – ja mam wątpliwości. Brakuje mi informacji jaki koszt jest po naszej 

stronie? Czy Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim ma zaplanowane  

w swoim budżecie środki na to zadanie, czy trzeba je zwiększyć? Połowę kwoty my płacimy 

animatorowi, czyli Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim będzie dopłacał 

do animatora. Czy w planie finansowym na ten rok Dyrektor uwzględnił to zadanie, czy trzeba 

będzie uzupełnić środki? To jest istotne.  

 

Pan Wojciech Marjański – jak było w latach poprzednich? 

 

Pani Dorota Sobierajska – w latach poprzednich te środki, które od nas szły, szły z budżetu.  

 

Pan Dariusz Wochna – trzeba to sprawdzić, gdyby ewentualnie nie było zabezpieczonych tych 

środków w planie finansowym szkoły to trzeba je zabezpieczyć.   

 

Pani Dorota Sobierajska – w planie finansowym szkoły jest ujęty animator, ale nie wiem czy jest 

to kwota do marca czy do końca roku. 

 

Pan Dariusz Wochna – okres funkcjonowania programu jest od 1 marca 2017r. do 30 listopada 

2017r.  Panie Wicestarosto, proszę sprawdzić czy są zabezpieczone środki na to zadanie w planie 

finansowym szkoły.  

Proponuję zawrzeć umowę z Fundacją Rozwoju Kultury Fizycznej z siedzibą w Pucku o przyznanie 

dofinansowania w ramach projektu Lokalny Animator Sportu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć umowę z Fundacją Rozwoju Kultury Fizycznej  

z siedzibą w Pucku o przyznanie dofinansowania w ramach projektu Lokalny Animator Sportu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 20 marca 2017 r. znak: 

PS.4223.1.2017 wraz z projektem umowy z Fundacją Rozwoju Kultury Fizycznej z siedzibą  

w Pucku o przyznanie dofinansowania w ramach projektu Lokalny Animator Sportu, stanowi 

załącznik do protokołu. 
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Ad 5.10. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania 

budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za rok 2016. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.10. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za rok 2016. 

Proszę panią Skarbnik o przedstawienie sprawozdania. 

 

Pani Dorota Sobierajska – otrzymaliście państwo na piśmie sprawozdanie z wykonania budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego za rok 2016 dlatego tylko krótko przedstawię najważniejsze jego 

elementy. 

Przy planowanym deficycie budżetu udało się wygospodarować nadwyżkę w kwocie 

1.123.271,34zł.  

Niższe od planowanych dochodów, gdzie wykonanie było poniżej 90%, uzyskano z: 

- wpływu z podatku dochodowego od osób prawnych. Jest to źródło dochodu, na które nie mamy 

wpływu. Plan był 200.000 zł, wykonanie – 147.775,91 zł, tj. 73,89%. Dochody z tego tytułu 

przyjmowane są szacunkowo do planu na podstawie danych otrzymanych z Ministerstwa Finansów 

oraz wykonania roku poprzedniego. 

- wpływu z odpłatnego nabycia prawa własności oraz prawa wieczystego użytkowania 

nieruchomości. Plan był 130.000 zł, wykonanie – 0 zł. Ujęta w planie budżetu kwota dotyczyła 

przewidywanych do uzyskania wpływów ze sprzedaży działek budowlanych. Ze względu na 

konieczność poniesienia kosztów związanych z przeszacowaniem wartości oraz brakiem 

zainteresowania nabywców Zarząd Powiatu odstąpił w 2016 r. od ogłoszenia przetargu na zbycie 

działek. Działki te przewidziane są do sprzedaży w roku 2017.  

- dotacje celowe w ramach programów finansowanych z udziałem środków europejskich (zadania 

bieżące). Plan był 82.626 zł, wykonanie – 23.781,53 zł, tj. 28,78%. Dotacje przewidziane były do 

uzyskania w celu realizacji projektów „Rodzina w Centrum” realizowanego przez Powiatowe 

Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim oraz „Stacja Aleksandrów Kujawski” 

realizowanego przez Powiatowy Urząd Pracy w Aleksandrowie Kujawskim. W związku ze zmianą 

harmonogramu realizacji projektów, późniejszym rozpoczęciem przez instytucję zarządzającą. 

Środki wpłyną do budżetu w 2017 r. 

- dotacje celowe w ramach programów finansowanych z udziałem środków bieżących (zadania 

inwestycyjne). Plan był 296.092 zł, wykonanie – 0 zł. Powyższe środki przeznaczone były na 

dofinansowanie zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2603C Ciechocinek-Siutkowo na 

odcinku od km 1+009 do km 5+006”. Inwestycję zakończono w roku 2016. Środki na powyższe 

zadania wpłynęły do budżetu w roku 2017.  

Wydatki były w zasadzie zrealizowane w kwotach zabezpieczonych. Nie było konieczności 

uruchamiania środków z rezerw na pokrycie wydatków.  

Z zakresu zadań inwestycyjnych mniejsze wykonanie od planu dotyczyło zadań związanych  

z adaptacją budynku Zespołu Szkół Nr 2, przebudową centrum dydaktycznego  

i z termomodernizacją, bo te zadania były ujęte do realizacji w pełnych kwotach na 2016 rok. 

Zadania zostały przesunięte do realizacji na rok 2017.  Nie ma w tym zakresie winy powiatu.  

Zobowiązania powiatu na dzień 31 grudnia 2016 r. z tytułu zaciągniętych kredytów, do spłacenia 

pozostaje kwota 6.704.000,00 zł i od 2017 roku zaczynamy spłacać  pożyczkę zaciągniętą na zakup 

samochodu dla Zarządu Dróg Powiatowych  – 448.704,00 zł. Istnieje możliwość po trzech latach 
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spłaty wystąpienia o umorzenie pożyczki. Pozostałe zobowiązania to kwota 1.824.645,56 zł są to 

zobowiązania niewymagalne z terminem płatności w styczniu 2017 r., dotyczące dodatkowego 

wynagrodzenia rocznego oraz pochodnych od wynagrodzeń i opłat za usługi, rachunki, które 

wpłynęły w styczniu, lutym a dotyczyły roku 2016, chodzi głównie o rachunki za energię 

elektryczną.  

W 2016 r. z tytułu rat kredytowych przypadających do spłaty w 2016 r. wydatkowano środki  

w wysokości 654.000 zł oraz odsetek od kredytów 195.533,83 zł. 

Należności powiatu na dzień 31 grudnia 2016 r. wyniosły 421.834,51 zł, w tym: wymagalne – 

360.912,56 zł, niewymagalne – 60.921,95 zł. Należności związane są głównie z należnościami  

z tytułu udziału powiatu w dochodach Skarbu Państwa, odszkodowaniem zasądzonym wyrokiem 

sądowym, odpłatnością za pobyt w DPS i Placówce Socjalizacyjnej oraz należnościami z tytułu 

opłat parkingowych. W stosunku do dłużników wszczęte zostały postępowania egzekucyjne. Jeśli 

chodzi o ściągalność z tytułu opłat parkingowych to mamy problem. Nie wiem, czy w ogóle uda się 

nam je ściągnąć. Sprawy, które skierowano do komornika, przychodzą informacje, że nie ma dana 

osoba żadnego majątku i komornik umarza postępowanie, a jeśli uda się wyegzekwować to są to tak 

małe kwoty, w stosunku do zobowiązań tych osób. Rosną nam należności. Cały czas próbujemy je 

ściągnąć, ale to nie jest prosta sprawa.  Opłaty rosną z tytułu przetrzymywania pojazdów, a my 

możemy podjąć działania dopiero gdy jest wyrok sądowy.  

To są główne rzeczy. Szczegóły są w sprawozdaniu. 

 

Pan Dariusz Wochna – czy są pytania uwagi? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie 

przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za rok 2016. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarządu Powiatu, podjął uchwałę w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego za rok 2016. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego za rok 2016, stanowią załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.11. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie rozstrzygnięcia otwartych konkursów 

ofert na wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań Powiatu 

Aleksandrowskiego w 2017 roku przez organizacje pozarządowe oraz inne podmioty 

prowadzące działalność pożytku publicznego. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.11. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie rozstrzygnięcia otwartych konkursów ofert na wykonanie zadań publicznych związanych 

z realizacją zadań Powiatu Aleksandrowskiego w 2017 roku przez organizacje pozarządowe oraz 

inne podmioty prowadzące działalność pożytku publicznego. 
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Proszę pana Wicestarostę o omówienie projektu uchwały. 

 

Pan Wojciech Marjański – uchwała dotyczy rozstrzygnięcia dwóch konkursów tj. na wykonanie 

zadań publicznych związanych z realizacją zadań powiatu w zakresie kultury i ochrony dziedzictwa 

narodowego oraz w zakresie kultury fizycznej i turystyki.  

Na konkurs na wykonanie zadań publicznych w zakresie kultury i ochrony dziedzictwa narodowego 

wpłynęło 14 ofert. W wyniku przeprowadzonej analizy formalnej jedna oferta nie spełniała 

wymogów formalnych tj. została złożona przez podmiot nieuprawniony, nie zarejestrowany na 

terenie naszego powiatu. Oferta ta nie podlegała dalszej ocenie. Do dofinansowania z budżetu 

powiatu rekomendowanych zostało 13 ofert. W wyniku przeprowadzonej przez komisję 

konkursową oceny merytorycznej wsparcie otrzymało 11 ofert. 

Na konkurs na wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań powiatu w zakresie 

kultury fizycznej i turystyki wpłynęło 15 ofert. W wyniku przeprowadzonej analizy formalnej trzy 

oferty nie spełniły wymogów formalnych tj. nie uzupełniły w wyznaczonym terminie uchybień 

formalnych i zgodnie z regulaminem konkursu oferty te nie podlegały dalszej ocenie. W wyniku 

przeprowadzonej przez komisję konkursową oceny merytorycznej do dofinansowania z budżetu 

powiatu rekomendowanych zostało 12 ofert.  

 

Pan Dariusz Wochna – otwieram dyskusję. 

 

Pan Piotr Marciniak – w załączniku nr 1 podana jest oferta Siatkarskiego Klubu Sportowego 

Aleksandria, zadanie „Zajęcia kulturalno – oświatowe w ramach obozu rekreacyjno – sportowego”, 

2.500zł. Czy to zadanie wpisuje się w zakres konkursu pod nazwą „Upowszechnianie kultury, 

wspieranie działań i inicjatyw kulturalnych”? 

W załączniku nr 2 podane są dwie oferty: Oddziału Terenowego Siatkarskiego Klubu Sportowego 

Aleksandria, zadanie „Letni siatkarski obóz rekreacyjno – sportowy”, 2.500zł, i Siatkarski Klub 

Sportowy Aleksandria, zadanie „Szkolenie grup młodzieżowych dziewcząt w zakresie piłki 

siatkowej”, 4.500zł. 

 

 

Na posiedzenie Zarządu Powiatu poproszona została pani Lidia Kulpa inspektor z Wydziału Polityki 

Społecznej i Promocji Powiatu. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – proszę wyjaśnić, w ramach zadań na upowszechnianie kultury jest zadanie 

„Zajęcia kulturalno – oświatowe w ramach obozu rekreacyjno – sportowego”, na realizację którego 

ofertę złożył Siatkarski Klub Sportowy Aleksandria i w ramach zadań na upowszechnianie kultury 

fizycznej i sportu jest zadanie „Letni siatkarski obóz rekreacyjno – sportowy”, na realizację którego 

ofertę złożył Oddział Terenowy Siatkarskiego Klubu Sportowego Aleksandria. Czy to nie jest ten 

sam podmiot? 

 

Pani Lida Kulpa – to jest oddział terenowy klubu. To jest inna grupa osób.  

 

Pan Piotr Marciniak – podmiot jest ten sam. 
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Pani Lidia Kulpa  - jest to Terenowy Oddział Siatkarskiego Klubu Sportowego Aleksandria. 

Zgodnie z ustawą o stowarzyszeniach, stowarzyszenia mogą tworzyć oddziały terenowe. Ten 

oddział terenowy powstał dlatego, że w Gimnazjum Publicznym w Stawkach została utworzona 

klasa sportowa i żeby klub mógł ubiegać się o dotacje z gminy musiała powstać taka jednostka.  

 

Pan Dariusz Wochna – w składanych ofertach są dwa oddzielne przedsięwzięcia, czy to jest jedno 

przedsięwzięcie? 

 

Pani Lidia Kulpa – są to dwie różne grupy. 

 

Pan Piotr Marciniak – to jest ten sam podmiot. 

 

Pani Lidia Kulpa – to jest oddział terenowy tego klubu. To tak jest jak z OSP, jest zarząd główny  

i są oddziały gminne.  

 

Pan Piotr Marciniak – nie, to zupełnie inny podmiot jest. OSP Zakrzewo, Waganiec, Zbrachlin to 

będą odrębne podmioty. 

 

Pani Lidia Kulpa – stowarzyszenia mogą tworzyć oddziały terenowe. Z tego przywileju 

ustawowego skorzystał Siatkarskiego Klubu Sportowego Aleksandria. Żeby móc istnieć na terenie 

gminy powstał oddział terenowy. Jako niezależna organizacja wchodząca w strukturę klubu. Statut 

przewiduje tworzenie oddziałów terenowych, ale nie mają osobowości prawnej.  

 

Pan Piotr Marciniak – to nie mają prawa występować. 

 

Pani Lidia Kulpa – mają prawo. Tak samo jak ZHP jest oddziałem terenowym. Też nie ma 

osobowości prawnej, otrzymuje upoważnienia, pełnomocnictwa z Zarządu Kujawsko – 

Pomorskiego i może przystępować do konkursów ofert. Tak samo jest w tym przypadku. 

 

Pani Dorota Sobierajska – czy składającym wniosek jest inna osoba? 

 

Pani Lidia Kulpa – tak. Prezesem jest pani Ewa Głuchowska.  

 

Pan Dariusz Wochna – jak będzie przy rozliczeniu faktur? 

 

Pani Lidia Kulpa – to jest to samo co w strukturze ZHP.  

 

Pan Wojciech Marjański – czy „Zajęcia kulturalno – oświatowe w ramach obozu rekreacyjno – 

sportowego” mieszczą się w zakresie konkursu pod nazwą „Upowszechnianie kultury, wspieranie 

działań i inicjatyw kulturalnych”? Czy oferta ta wpisuje się w ten konkurs? 

 

Pani Lidia Kulpa – tak. W celach statutowych jest, że prowadzą zajęcia kulturalne, jest szeroki 

zakres podany. W ofercie jest to dobrze sprecyzowane. W ubiegłym roku skorzystali z art. 19a i na 
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to zadanie składali ofertę w trybie uproszczonym i też z kultury środki były przekazane. W tym 

roku również złożyli ofertę. Podczas obozów dzieci nie mają wyłącznie zajęć sportowych ale 

również zajęcia kulturalne, wspólne czytanie książek, różne zajęcia, gry i zabawy. Oprócz zajęć 

sportowych są zajęcia kulturalne. 

 

Pani Dorota Sobierajska – czy to są dwa różne obozy, czy to jest jeden obóz? 

 

Pani Lidia Kulpa – jest grupa siatkarek, które jadą na obóz. Przygotowują się do rozgrywek 

ligowych.  

 

Pani Dorota Sobierajska – czy to jest jeden obóz w jednym czasie? 

 

Pani Lidia Kulpa – są różne grupy. 

 

Pan Piotr Marciniak – jeden jest okres odbywania obozu czy dwa? 

 

Pani Lidia Kulpa – nie pamiętam tego. Ale to jest dla zupełnie różnych grup. W Stawkach jest dla 

grupy siatkarek przygotowujących się do rozgrywek ligowych. Teraz są w pierwszej piątce 

województwa. Mają niemałe osiągnięcia. Trenerka mówi, że chcąc zapewnić im dobry rozwój to 

muszą wyjeżdżać na takie zgrupowania jak obozy sportowe.  

 

Pan Piotr Marciniak – czy ten obóz sportowy jest w jednym okresie dla różnych grup? 

 

Pani Lidia Kulpa – jakie to ma znaczenie. To są inne zajęcia i to są inne zajęcia. Nie można 

porównywać.  

 

Pani Dorota Sobierajska – kto jest głównym organizatorem? 

 

Pani Lidia Kulpa – Aleksandria organizuje i zbiera dzieci z różnych miejscowości z Ciechocinka, 

z Aleksandrowa Kujawskiego, ze Stawek.  

 

Pan Piotr Marciniak – jak zsumujemy dotacje to wyjdzie, że finansujemy wszystko. 

 

Pani Lidia Kulpa – są różne zajęcia organizowane. Poza tym, koszt jednostkowy jest 

skalkulowany na 900 zł. Zawodniczki klubu płacą połowę tego. Część zawodniczek pochodzi  

z bardzo biednych rodzin i nie jadą. Stąd są wnioski o dotacje, żeby można było pokryć koszty 

uczestnictwa takich dzieci z ubogich rodzin.  

 

Pan Piotr Marciniak – czy to jest zadanie powiatu? 

 

Pani Lidia Kulpa – tak samo finansujemy ZHP i jadą dzieci z Placówki Socjalizacyjnej. 

 

Pan Piotr Marciniak – ale nie jest to dofinansowanie socjalne, chyba jest inny powód udzielenia 

dotacji.  
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Pani Lidia Kulpa – pokrywamy np. koszty transportu, koszty biletów wejść do muzeów i innych 

instytucji, Aquaparku, kina. Trzeba dzieciom zorganizować cały dzień. Nie jest tak, że one jadą na 

obóz i nic tam nie robią. To jest zagospodarowanie czasu w ciągu całego dnia. Wszędzie się płaci. 

Dzisiaj nie ma nigdzie wolnego wstępu. Wejście do Aquaparku to jest 25 zł, a podczas jednego 

wyjazdu dzieci mają dwa wejścia. 

 

Pan Piotr Marciniak – nie pytam się czy jest zasadne, bo pewnie jest zasadne, tylko dlaczego 

dotuje się jedną grupę? 

 

Pani Lidia Kulpa – każdy ma prawo przystąpić do konkursu.  

 

Pan Piotr Marciniak – tak, ale w propozycji przyznania środków dla Chorągwi Kujawsko – 

Pomorskiej ZHP Hufiec Aleksandrów Kujawski na wypoczynek dzieci i młodzieży z terenu 

powiatu lato 2017 jest podana kwota 1.500 zł, a szkolenie grup młodzieżowych dziewcząt  

w zakresie piłki siatkowej organizowane przez Siatkarski Klub Sportowy Aleksandria 4.500zł,  

mnie to razi. 

 

Pani Lidia Kulpa – bo mają osiągnięcia. Znam to środowisko. Wiem jakie kto ma osiągnięcia. 

Wpłynęła oferta Klubu Sportowego „Orzeł” Służewo. Jest to klub piłkarski. Kluby piłkarskie są 

traktowane w priorytetowy sposób. Aleksandria złożyła swoją ofertę do gminy, gdzie było 110tys.zł 

i podzielono miedzy dwa kluby piłkarskie i dziewczynom nie dano ani złotówki, wręcz kazano 

wycofać ofertę.  Czy to jest traktowanie w porządku. Oni składają ofertę do powiatu na szkolenie 

dzieci i młodzieży w zakresie piłki nożnej i koszykówki, gdzie już mają dotację z gminy. Gdzie nie 

ma żadnych osiągnięć.  

 

Pan Wojciech Marjański – czy oferty te są na tyle atrakcyjne, silne, że obronią się? 

 

Pani Lidia Kulpa – nie wszystkie są atrakcyjne. 

 

Pan Wojciech Marjański – mówię o Aleksandrii. Te oferty, które nie przeszły oceny formalnej to 

trudno, żeby dyskutowały na temat wysokości przyznanej dotacji. Chodzi mi o te pozostałe, żeby 

nie było tak, że ktoś postawi zarzut, że faworyzowany jest jeden klub.  

 

Pani Lidia Kulpa – dlaczego nie patrzymy w drugą stronę. Zanim pochyliliśmy się nad tymi 

ofertami, analizowałam dofinansowania zadań w różnych jednostkach, jak Marszałek 

dofinansowuje, jak jest w samorządach gminnych.   

 

Pan Wojciech Marjański – tak, ale ważne jest jak ciekawy jest program przedstawiany w ofercie.  

 

Pani Lidia Kulpa – panie Wicestarosto niech pan zsumuje wszystkie środki jakie są przeznaczone 

na piłkę nożną, a jakie na siatkówkę. Wyjdzie, że na piłkę nożną jest ogólnie więcej. Taka jest 

prawda. Zrobiłam taką analizę, dla porównania. Na przykład w mieście pan Burmistrz 

dofinansowywał działalność sportową, Orlęta dostały 18tys.zł, drugi klub piłkarski 16tys.zł.  
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Pan Wojciech Marjański – ja nie kwestionuje tego, tylko, czy oferty Aleksandrii są na tyle 

atrakcyjne, silne, żeby nikt tego nie podważył. 

 

Pani Lidia Kulpa – są silne. 

 

Pani Dorota Sobierajska – w ofercie klubu „Orzeł” w Służewie podane jest, że oferta dotyczy 

dzieci i młodzieży do lat 12, czy w przypadku klubu Orlęta też tak jest?  

 

Pani Lidia Kulpa – tak. Ale oni w swojej ofercie wymyślili nowe zadanie. W przypadku 

Aleksandrii wnioskodawca przedstawia wszystkie środki jakie ma, pisze ogólnie jaki byłby procent 

udziału w całości realizacji zadania, ile dostali z gminy tyle wpisali.  Orlęta dostały dotację  

z miasta, ale już tego w naszej ofercie nie ujęli. 

 

Pan Piotr Marciniak – dlatego, że to są rozgrywki ligowe. 

 

Pani Lidia Kulpa – oni płacą zawodnikom po 500zł. Grają w piątej lidze. Jest to klub z tradycjami, 

doświadczeniem i kupują zawodników, a nie szkolą swoich zawodników. Jest propozycja 

przyznania dotacji dla klubu Orlęta – 2.000zł i dla klubu Orzeł – 2.000zł. Ale za te pieniądze dzieci 

nie wyszkoli się.  

 

Pan Piotr Marciniak – jak w ofercie klubu Aleksandria zadanie „Szkolenie grup młodzieżowych 

dziewcząt w zakresie piłki siatkowej” wygląda sprawa szkoleniowców? 

 

Pani Lidia Kulpa – jest trzech szkoleniowców, pani Lidka Nasińska trener II klasy, pani Ewa 

Openchowska trener I klasy i jest jeszcze jeden pan, którego nie znam.  

 

Pan Piotr Marciniak – w ubiegłym roku dyskutowaliśmy, że pani Prezes organizowała szkolenie  

i sama była osobą szkolącą.  

 

Pani Lidia Kulpa – pani Prezes wykorzystuje swoje umiejętności. 

 

Pan Piotr Marciniak – czy to jest normalne? 

 

Pani Lidia Kulpa – oczywiście, że tak. Każdy klub tak robi.  

 

Pan Dariusz Wochna – sama szkoli i sama wystawia rachunek. 

 

Pani Lidia Kulpa – ma działalność gospodarczą, trenerską, ma uprawnienia jakie podejrzewam na 

naszym terenie, województwa, a nawet w Polsce jest ewenementem bo jest I klasy. Tę praktykę 

stosuje się w każdym klubie.  Ona po to ten klub założyła, żeby wykorzystać swoje doświadczenie  

i umiejętności. 
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Pan Lotfi Mansour – żeby każdy klub miał taką trenerkę. To nie chodzi o to, żeby zarabiała. Jest to 

osoba bardzo kompetentna, dużo czasu poświęca dla tego klubu. 

 

Pan Piotr Marciniak – ja nie kwestionuję zasadności, ja zastanawiam się nad sposobem 

rozliczenia. Ja bym w tej sytuacji nie rozliczył.  

 

Pani Lidia Kulpa – ona rozlicza się z Urzędem Skarbowym, wystawia rachunki jak każdy kto 

prowadzi działalność. Wykorzystuje swoje umiejętności. Wiadomo, że nie pójdzie trenować do 

klubu w Toruniu skoro tu ma klub.  

 

Pani Dorota Sobierajska – kto jej zleca wykonanie tych treningów?    

 

Pani Lidia Kulpa – klub. 

 

Pani Dorota Sobierajska – klub, którego jest prezesem. 

 

Pani Lidia Kulpa – dla klubu i dla tego terenu to jest dobrodziejstwo, że taki ktoś w ogóle chce się 

tym zajmować. 

 

Pani Dorota Sobierajska – my nie kwestionujemy kompetencji trenerskich tej pani. Nas interesuje, 

kto zleca usługę i kto wystawia fakturę? 

 

Pani Lidia Kulpa – klub, jest zarząd klubu, który jest pięcioosobowy. Działalnością statutową 

klubu jest szkolenie dzieci i młodzieży. To logiczne jest, że skoro ona ma uprawnienia to prowadzi 

szkolenia. Poza tym, nie ma chętnych do pracy. Szuka trenerów i nie ma chętnych do pracy.  

 

Pan Wojciech Marjański – prawdopodobnie funkcję prezesa pełni społecznie. 

 

Pani Lidia Kulpa – oczywiście, że tak. Faktura nie jest wystawiana przez klub Aleksandria tylko 

przez firmę zewnętrzną. Nikt tego nie kwestionuje. Rozliczenia przedkłada w Urzędzie 

Skarbowym.  

 

Pan Dariusz Wochna – dziękuje pani inspektor. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie 

rozstrzygnięcia otwartych konkursów ofert na wykonanie zadań publicznych związanych  

z realizacją zadań Powiatu Aleksandrowskiego w 2017 roku przez organizacje pozarządowe oraz 

inne podmioty prowadzące działalność pożytku publicznego, w wersji przedłożonej. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarządu Powiatu, podjął uchwałę w sprawie rozstrzygnięcia otwartych konkursów ofert na 

wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań Powiatu Aleksandrowskiego w 2017 

roku przez organizacje pozarządowe oraz inne podmioty prowadzące działalność pożytku 

publicznego. 
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Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 23 marca 2017r. znak: 

PS.524.1.3.2017 wraz z projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie rozstrzygnięcia otwartych 

konkursów ofert na wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań Powiatu 

Aleksandrowskiego w 2017 roku przez organizacje pozarządowe oraz inne podmioty prowadzące 

działalność pożytku publicznego, stanowią załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.12. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zwolnienia dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku ze stosunku pracy – umowy  

na zastępstwo. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.12. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie zwolnienia dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku ze stosunku pracy – umowy na zastępstwo. 

Jak państwo pamiętacie na posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 8 marca 2017 roku omawialiśmy 

sprawozdanie z wykonania planu finansowego, w tym inwestycyjnego Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku za rok 2016. Przed tym posiedzeniem Zarządu 

Powiatu, wspólnie z panem Wicestarostą dokonaliśmy analizy tego sprawozdania. Doszliśmy do 

wniosku, że nastąpiło znaczne zwiększenie środków przeznaczonych na wynagrodzenia.   

W związku z tym, poprosiliśmy na posiedzenie Zarządu Powiatu panią Dyrektor SP ZL-O wraz  

z panią Główną Księgową, w celu doprecyzowania pewnych kwestii. Podczas posiedzenia,  

pani Dyrektor stwierdziła, iż wzrost wydatków na wynagrodzenia wynikał przede wszystkim  

z faktu, że w trakcie roku nastąpiła zmiana regulaminu wynagradzania, który dotyczył m.in. odpraw 

i nagród jubileuszowych. W konkluzji tego posiedzenia, zadałem pani Dyrektor pytanie, czy  

w 2016 roku, będąc Dyrektorem SP ZL-O otrzymała z zakładu nagrodę jubileuszową. Pani 

Dyrektor oświadczyła, że taką nagrodę otrzymała. Pani Dyrektor uzupełniła swoją wypowiedź, iż 

nagroda przyznana została na podstawie opinii Radcy prawnego i stanowiska zajętego przez 

głównego księgowego i kadrowego. Niezależnie od tego, w związku z tym, że na posiedzeniu 

Zarządu Powiatu pani Dyrektor nie umiała wyjaśnić i podać podstawy prawnej i kto wydał decyzję, 

Zarząd Powiatu postanowił wystąpić z pismem do pani Dyrektor, aby była uprzejma odnieść się do 

tej nagrody jubileuszowej, na jakiej podstawie została wypłacona, kto wydał decyzję. Pani 

Dyrektor, udzieliła odpowiedzi z dnia 16 marca br., która wpłynęła 17 marca br. W treści tego 

pisma czytamy: „Szanowny Panie Starosto. W nawiązaniu do pisma z dnia 10 marca 2017r. 

(OR.2160.3.2016), dotyczącego wypłaty nagrody jubileuszowej, uprzejmie informuję: 1) nagroda 

jubileuszowa została wypłacona na podstawie §10 ust. 2-5 Statutu Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku w związku z §12 ust. 1 i 2 lit. b Zakładowego 

Regulaminu Wynagradzania Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku. 2) decyzja o wypłacie nagrody została podjęta w trybie §10 ust. 3 Statutu 

uwzględniając informacje o nabyciu prawa do nagrody jubileuszowej inspektora ds. kadr  

i zamówień publicznych pani Haliny P., treść opinii radcy prawnego pana Mariusza M. z dnia  

20 lipca 2017r. [jest błąd powinno być 2016r.] oraz pismo inspektora ds. administracyjnych pani 



24 
 

 

PROTOKÓŁ NR 118/2017 ZARZĄDU POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO 

Klaudii Ch. z dnia 25 lipca 2017r. [tu też jest błąd powinno być 2016r.]. 3) nagroda jubileuszowa 

została mi wypłacona na podstawie dokumentów znajdujących się w aktach osobowych za 25 letni 

staż pracy, w tym: [tu pani Dyrektor podaje miejsca pracy z czasookresem pracy]. 4) nagroda 

jubileuszowa została mi wypłacona w dniu 29 lipca 2016r. w wysokości 6.560zł. Z uwagi na fakt 

powzięcia informacji dotyczącej błędnie naliczonych lat pracy, wynikający z braku kompletu 

dokumentów w moich aktach osobowych pragnę poinformować pana Starostę o dokonaniu zwrotu 

nagrody jubileuszowej w wysokości 8.000zł brutto na konto bankowe Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. Pragnę również zapewnić pana Starostę, że 

podjęte działania, dotyczące wypłaty na moją rzecz nagrody jubileuszowej w żaden sposób nie 

nacechowane było chęcią osiągnięcia korzyści w sposób nieuprawniony. W załączeniu przesyłam 

wskazane w niniejszym piśmie dokumenty.”. 

Po analizie tej odpowiedzi, wspólnie z panią Mecenas doszliśmy do wniosku, że nie zasługują  

na uwzględnienie te wyjaśnienia pani Dyrektor. Tym bardziej, że pani Dyrektor zajmując 

stanowisko Starosty Aleksandrowskiego w latach 2010 – 2014 miała pełną wiedzę, że do 

kompetencji Starosty należy podejmowanie decyzji w sprawie ustalania i przyznawania 

wynagrodzeń oraz nagród kierownikom podległych jednostek organizacyjnych.  Ponadto, będąc 

kierownikiem zakładu, pani Dyrektor  jest zobowiązana do znajomości podstawowych przepisów 

prawa jej dotyczących, w tym również w zakresie wynagradzania kierownika, jak i pracowników.  

Zgodnie z ustawą o wynagradzaniu osób kierujących niektórymi podmiotami prawnymi 

przedmiotowe świadczenie pani Dyrektor w ogóle nie przysługiwało, a mimo to pani Dyrektor 

przyznała je sobie samodzielnie z pominięciem organu decyzyjnego tj. Starosty 

Aleksandrowskiego, wykonującego wobec pani Dyrektor czynności pracodawcy.  

Niezależnie od tego, nie sposób nie przytoczyć informacji, a właściwie faktu, że nagrodę 

jubileuszową za 25 lat przyznano pani Dyrektor i wypłacono dnia 12 listopada 2014 roku podczas 

zatrudnienia w Starostwie Powiatowym w Aleksandrowie Kujawskim na stanowisku Starosty.  

W moim odczuciu, jako Starosty i przełożonego pani Dyrektor, jeśli chodzi o standardy etyki  

i moralności zawodowej, to jest to nie do przyjęcia. Jest to ciężkie naruszenie podstawowych 

obowiązków pracowniczych i w związku z tym proponuję podjąć uchwałę w sprawie zwolnienia 

pani Dyrektor z zajmowanego stanowiska w trybie art. 52 Kodeksu pracy. 

Otwieram dyskusję. 

 

Pan Lotfi Mansour – uczono mnie tego od dawna, w moim życiu zawodowym i prywatnym, żeby 

nie podejmować decyzji, w takich delikatnych sprawach, bez opinii radcy prawnego, adwokata. 

Brakuje mi tu opinii naszego radcy prawnego, czy adwokata powołanego przez Zarząd, czy 

Starostę.  Każdy z nas nie do końca zna prawo. Musimy zdawać sobie sprawę, że druga strona 

będzie miała swojego radcę prawnego, czy adwokata. Pani Dyrektor przedstawia opinie swojego 

radcy prawnego. Dla mnie nie zrozumiała to rzecz, że radca prawny jeden daje opinię pozytywną, a 

co drugi nie. Musimy to skonfrontować i z jednym i z drugim radcą, a jeżeli nawet będzie taka 

potrzeba i z trzecim. W takiej sytuacji, trudno mi będzie dzisiaj podejmować decyzję o zwolnieniu 

pani Dyrektor. Muszę mieć opinie radców prawnych. To co pan Starosta przedstawił, rozumiem, że 

po rozmowie z naszym radcą prawnym. Uważam, że pani radca Starostwa Powiatowego powinna 

przedłożyć pisemną opinię w tej sprawie z podpisem. Decyzja dzisiaj podjęta będzie dla Zarządu 

Powiatu nieodwracalna, bo będzie to rozwiązanie umowy o pracę. Druga strona, zapewne skieruje 

sprawę do sądu pracy. Dlatego ta opinia będzie nam niezbędna.  
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Pan Dariusz Wochna – podstawa prawna jest podana. Ja rozumiem pana wątpliwości. Jest to 

trudna decyzja.    

 

Pan Lotfi Mansour – nie chodzi mi o wątpliwości co do faktu, do czynu. Brakuje mi opinii radcy 

prawnego w tej sprawie.   

 

Pan Dariusz Wochna – po analizie, przeprowadzonej z panią Mecenas, zaistniałej sytuacji,  

po analizie szczegółowej wyjaśnień złożonych przez panią Dyrektor, opinia jest taka, że pani 

Dyrektor dokonała ciężkiego naruszenia podstawowych obowiązków pracowniczych, czyli tych, 

które są określone w art. 52 Kodeksu pracy, a poza tym, na co pan zwrócił uwagę, co cytowałem,  

w sposób szczególny naruszyła ustawę, która mówi o wynagrodzeniu osób kierujących niektórymi 

podmiotami prawnymi. W tej ustawie jest wymieniony m.in. dyrektor samodzielnego publicznego 

zakładu. Ustawa ta mówi w sposób wyraźny w art. 5, że nie miała pani Dyrektor prawa  

do nagrody jubileuszowej. Tym bardziej, kompromitujący jest fakt, żenujący wręcz jest fakt, że 

będący na usługach zakładu radca prawny wiedząc komu wystawia opinię prawną dotyczącą 

nagrody, wiedząc, że pani Wioletta Wiśniewska pełni funkcję Dyrektora, gdyby znał te przepisy, a 

twierdzę, że powinien je znać i pewnie zna,  napisał tak jak napisał. Ja tego nie chcę komentować. 

To jest fakt oczywisty, mamy to w załącznikach. To również nie zwalnia pani Dyrektor, bo 

polecenie wypłaty jest po stronie dyrektora. Co jest przestępstwem, bo nie może pani Dyrektor 

decydować o wypłacie nagrody dla siebie, mając świadomość, bo nie sądzę, że było to działanie 

nieświadome, że takową nagrodę po 25 lata otrzymała. W tym miejscu chcę przypomnieć fakt, jaki 

miał miejsce gdy pani Dyrektor była Starostą Aleksandrowskim, pracownik Starostwa Powiatowego 

Wydziału Geodezji pan Ryszard K. po rozwiązaniu stosunku pracy zwrócił się pismem o wypłatę 

nagrody jubileuszowej nie pamiętam za jaki staż pracy. Służby Starostwa Powiatowego zwróciły się 

do poprzedniego pracodawcy o informację, czy ta osoba otrzymała nagrodę jubileuszową  

w poprzednim miejscu zatrudnienia. Pismo takie wystosowane zostało również do pana Ryszarda 

K. z zapytaniem, czy otrzymał nagrodę jubileuszową w poprzednim zakładzie pracy. Pracownik 

poświadczył nieprawdę, że jej nie otrzymał, bo faktycznie ją otrzymał. W związku z tym, 

skierowane było doniesienie do prokuratury. To się zakończyło wyrokiem skazującym byłego 

pracownika.   

Jest pouczenie, pani Dyrektor może się odwołać w terminie 21 dni i oczywiście będzie swoich praw 

dochodzić w sądzie. 

Ja z pragmatyki zawodowej, z uczciwości zawodowej, z profesjonalizmu, nie mogę pozwolić na to, 

żeby dyrektor, który nam podlega, tego typu rzeczy dokonywał na swoim stanowisku pracy.  To jest 

kompletny brak profesjonalizmu, sumienności, uczciwości, nie mówiąc już o etyce i moralności 

zawodowej.  

 

Pan Lotfi Mansour – ja chciałbym podjąć decyzję z czystym sumieniem.  

 

Pan Dariusz Wochna – Zarząd Powiatu jest organem kolegialnym, decyzje podejmiemy  

w głosowaniu. Rozmawiałem z panią Mecenas dość długo w tej sprawie. Gdyby tą opinię przelać 

na papier to  byłaby taka opinia, o której mówię. Byłaby na pewno diametralnie różna od opinii, 

którą wystawił radca prawny pan Mariusz M. 
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Pan Lotfi Mansour – druga sprawa. W przedłożonych wyjaśnieniach pani Dyrektor informuje, że  

z uwagi na fakt powzięcia informacji dotyczącej błędnie naliczonych lat pracy wynikający z braku 

kompletu dokumentów w aktach osobowych. Ja tego nie rozumiem, brak dokumentów w aktach 

osobowych. 

 

Pan Dariusz Wochna – akta osobowe pani Dyrektor są u nas w dziale kadr u Naczelnika Wydziału 

Organizacji, Kadr i Nadzoru. Są tu wszystkie dokumenty wynikające ze stosunku pracy 

przedłożone przez panią Dyrektor. Nie wiem, jaką teczkę ma pani Dyrektor w zakładzie  

w Raciążku.   Pani Dyrektor nie doprecyzowuje o jakie braki chodzi. Ja tylko mogę stwierdzić, że  

w tej teczce, którą my posiadamy żadnych braków nie ma. Pani Dyrektor będąc jeszcze Starostą 

Aleksandrowskim przedłożyła dokumenty dotyczące lat pracy i na tej podstawie wypłacono jej 

nagrodę jubileuszową za 25 lat pracy. To jest bezsporny fakt. Jest to wszystko w dokumentach. 

 

Pan Lotfi Mansour – ja to rozumiem.  

 

Pan Dariusz Wochna – ja nie mogę się do tego odnieść, bo nie wiem o jakiej teczce mówi.  

W teczce akt osobowych, która jest u mnie jest  porządek i są wszystkie dokumenty. Być może 

chodzi o jakąś podteczkę, która jest w dziale kadr w SP ZL-O w Raciążku. To nie jest ani 

rozstrzygające, ani przesądzające.  

Proszę pana Wicestarostę o zabranie głosu. 

 

Pan Wojciech Marjański – jeżeli chodzi o opinię prawną to jest to jedno z narzędzi pomagające  

w podjęciu decyzji, ale decyzja zawsze należy do osoby zarządzającej, w przypadku Dyrektora  

SP ZL-O w Raciążku, Zarządu Powiatu. Opinią możemy się wspierać ale decyzję musimy podjąć 

sami. Opinia może nas tylko ukierunkować, jest opinią a nie nakazem. 

Jeżeli chodzi o brak kompletu dokumentów w aktach osobowych,  pragnę poinformować, że 

obowiązkiem pracownika jest przedstawić wszystkie dokumenty związane z jego zatrudnieniem. 

Kadry pracują na bazie dokumentów przedstawionych przez pracownika i na tej podstawie ustalany 

jest staż pracy. Trudno, żeby kadry doszukiwały się innych lat pracy niż pracownik przedstawił. 

Ciężko, żeby kadry dokumentowały czyjąś pracę. Teczka w zakładzie pracy powinna być odbiciem 

lustrzanym teczki, która jest w Starostwie Powiatowym. Tak w moim przypadku było. Kserokopie 

wszystkich dokumentów, które były w Starostwie, były w zakładzie, nawet wnioski urlopowe.     

 

Pan Dariusz Wochna – czy jeszcze ktoś z państwa chce zabrać głos? Nie widzę. Proponuję  podjąć 

uchwałę w sprawie zwolnienia dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku ze stosunku pracy – umowy na zastępstwo. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarządu Powiatu, podjął uchwałę w sprawie zwolnienia dyrektora Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku ze stosunku pracy – umowy na zastępstwo. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – 1.  

 



27 
 

 

PROTOKÓŁ NR 118/2017 ZARZĄDU POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO 

 

Pismo Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku  

z dnia 16 marca 2017r. dot. wypłaty nagrody jubileuszowej, stanowi załącznik do protokołu. 

Projekt uchwały Zarządu powiatu w sprawie zwolnienia dyrektora Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku ze stosunku pracy – umowy na zastępstwo, 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 
 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do spraw różnych. 

Informuję, że 23 marca br. rozpoczęła się w Starostwie Powiatowym kontrola prowadzona przez 

Regionalną Izbę Obrachunkową Zespół we Włocławku, która ma potrwać do 26 maja br.  

 

Pan Wojciech Marjański – otrzymaliśmy informację, że przyznano nam dofinansowanie na 

realizację zadania „Adaptacja budynków Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim przy 

ulicy Sikorskiego 3 i przebudowa budynku (warsztaty II) w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy 

Sikorskiego 2 na pracownie kształcenia praktycznego” w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020 

 

 

Ad. 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków Zarządu.  

Nie widzę. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Pan Dariusz Wochna – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję za udział  

w posiedzeniu. 

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 11:11. 

 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


